



澳門科技大學
MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

澳門科技大學
個人資料收集聲明

澳門科技大學透過申請人填寫申請表格、在網絡上申請或其他書面方式所收集的個人資料將用作大學向申請人提供所要求的行政服務的依據及作為大學核實申請人身份的憑證。

個人資料依法嚴格保密，由澳門科技大學及其機構使用和管理。相關資料可在其他依法律規定或獲申請人授權的實體之間傳遞，以作大學行政用途。在網絡上填寫的個人資料存在因為網絡安全的原因被未經許可的第三人看到或使用的風險。

根據澳門《個人資料保護法》，完成個人資料填寫的申請人在必要及按照澳門科技大學規定的情況下享有查閱權和更正權。申請人所填寫的資料必須真實、完整和準確，否則申請將不獲接受或處理。

Macau University of Science and Technology
Personal Data Collection Statement

The personal data collected through application forms submitted in paper or online or other documents written by the applicants will be used for the purposes of identifying the applicants and providing the administrative services as requested.

The personal data will be treated with strict confidentiality and will be used and managed by Macau University of Science and Technology and its subsidiaries. The related data may be transferred to entities in accordance with legal provisions or with prior consent of the applicants, for the purpose of university administration. Personal data submitted online is subject to the risk of exposure to or even usage by an unauthorized third party as a result of internet security problems.

In compliance with the “Personal Data Protection Act” of Macau, applicants who have filled in the personal data, have the rights of data access and revision according to the procedures as stipulated by the University whenever necessary. All the data provided by the applicant should be true, accurate and complete; otherwise the application will not be accepted or processed.

註：本聲明中英文版本如有差異，將以中文版本為準。

Remark: In the event of any discrepancies between the Chinese and English versions of this statement, the Chinese version will prevail.